
                                                                Protokół Nr 5/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytej dnia 28 kwietnia   2011 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu  nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz. 915

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum, przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały w
tym projekty uchwał  . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 kwietnia 2011 roku 
4.Informacja Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej na temat podjętych działań mających na 
   celu pozyskanie dodatkowej pomocy ( np. Ŝywności, odzieŜy itp.)
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  4/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania.
Ad.3
Przewodnicząca komisji  odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisja je przeanalizowała i zaopiniowała jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr VII/49/11 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych oraz granic ich
  obwodów 
Wójt Gminy poinformował o zmianach w obwodach i to ,Ŝe gmina nie będzie pokrywać kosztów
dojazdu dzieci do szkół w innych obwodach niŜ wymienione w projekcie uchwały . 
Komisja 3 głosami "za"  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr VII/50/11 w sprawie rozpatrzenia wniosku
Wójt  Gminy  poinformował  ,Ŝe  w  dniu  18  kwietnia  2011  r.  odbyło  się  zebranie  wiejskie  w
Trzebiatowie  w  sprawie  wniosku  mieszkańców  dotyczącego  nabycia  przez  gminę  lokalu
mieszkalnego  na powiększenie obecnej świetlicy wiejskiej  .  Właściciel  mieszkania  obecny na
spotkaniu m.in  powiedział ,Ŝe aby mieszkańcy  nie wtrącali się w jego sprawy . W trakcie dyskusji
mieszkańcy uzasadniali dlaczego zwrócili się z prośbą o zakup tego lokalu, który wystawiony jest
przez komornika na licytację , aby podczas licytacji nie nabył tego lokalu  ktoś inny , aby to była
gmina . Wójt stwierdził  ,Ŝe nie moŜna kupić lokalu z jego mieszkańcami - 6 osób zameldowanych ,
a pozatym  nie ma w budŜecie środków przeznaczonych na ten cel .
Komisja 3 głosami " za"  zaopiniowała projekt uchwały nie uwzględniając wniosku mieszkańców .
-projekt  uchwały  Nr  VII/51/11  w  sprawie  przystapienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  w
obrębie ewidencyjnym Krąpiel
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Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do w/w projeku uchwały omawiając wnioski jakie wpłynęły
odnośnie  zmiany  Studium  i  powiedział  ,Ŝe  dopiero  na  etapie  planów  miejscowych  moŜna
wprowadzić zakaz np. hodowli norek . 
Komisja 3 głosami "za"  pozytywnie zaopiniowała w/w  projekt uchwały .
-projekt  uchwały  Nr  VII/52/11w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  innym  jednostkom
samorządu terytorialnego.
 Komisja 3 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
 Ad.4
Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda poprosiła członków komisji o dyskusję nad  informacją
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej dotyczącą podjętych działań mających na celu pozyskanie
dodatkowej pomocy ( np. Ŝywności, odzieŜy itp.) 
Przewodnicząca komisji  poinformowała o  Ŝywności  dla mieszkańców Gminy  zorganizowanej
przez Panią Tomaszewską – Chrześcijańska SłuŜba Charytatywna i problemach jakie wystąpiły z
zapłatą za transport tej Ŝywności do miejsca złoŜenia tj. pomieszczeń świetlicy wiejskiej w Świętem
Na posiedzenie komisji została poproszona Pani Kierownik GOPS Anna Ładniak .
W trakcie dyskusji kierownik GOPS wyjaśniała  dlaczego nie moŜe zająć się  dystrybucją Ŝywności
czy  odzieŜy  wśród  potrzebujących  z  terenu  gminy  ,  gdyŜ  nie  dysponuje  odpowiednimi
pomieszczeniami  spełniającymi  wymogi  sanitarne  w  których  mogłaby  być  przechowywana
Ŝywność .Zdaniem Pani Kierownik  do tego celu  naleŜałoby zatrudnić dodatkowo pracownika .
Przypomniała  równieŜ,  Ŝe  ośrodek  wydaje  zaświadczenia  mieszkańcom  uprawnionym   do
otrzymania pomocy z organizacji  pozarządowych działających na terenie miasta .  Twierdzi  ,Ŝe
cięŜko współpracuje się  z osobą  pośredniczącą  w załatwieniu Ŝywności,  poniewaŜ  Pani  ta jest
osobą trudną .
Przewodnicząca komisji  m.in.  powiedziała ,Ŝe rozprowadzenie Ŝywności  zdaniem p.  kierownik
wymaga  zatrudnienia dodatkowej osoby, ale czy jest aŜ taka potrzeba  ? Według przewodniczącej
do pewnych rzeczy  naleŜy podchodzić z duŜym zrozumieniem , bo  zdarzają się róŜne przypadki i
trzeba wówczas umieć z tymi osobami rozmawiać .MoŜna teŜ coś zrobić dla mieszkańców, a nie
ograniczając się tylko do wykonywania zadań wynikających z przepisów ustawy .
Komisja po zakończeniu dyskusji przyjęła opinię komisji do w/w tematu – zgodnie z załącznikiem 
do protokołu .
Informacja GOPS stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5
Przewodnicząca komisji poruszyła temat dotyczący takiego  przypadku , kiedy gmina wykupuje
sieć  wodociągową  ,  czy  wówczas  w  umowie  wykupu  sieci  przez  gminę   znajduje  się  zapis
dotyczący słuŜebności przesyłu .
Wójt  Gminy odpowiedział  ,Ŝe unika się  takich  przypadków ,  a  sieć  większości  jest   w  pasie
drogowym  .
Radny Zdzisław Michałek poruszył m.in.  następujące tematy :
– przeniesienie kontenera spod  szkoły na boisko sportowe ,
– czyszczenie rowów oraz  przepustu ,
– sprawa stojącej wody przy torach kolejowych , gdzie według radnego kiedyś po jednej 
            drugiej stronie torów były studzienki  ,
– wywóz zebranych śmieci w workach , 
– sprawa  dotycząca realizacji wniosku o pomoc finansową dla kościoła w Małkocina ,
– wycięcie topoli przy boisku sportowym . 
Radny Marian Góra poruszył temat dotyczący wywozu nieczystości,czy   w przypadku większego
pojemnika  , byłaby moŜliwość naliczania opłaty od ilości osób  .
Opłaty zgodnie z przepisami  naliczane są od pojemności  pojemnika, a nie liczby osób w rodzinie . 
Kolejno radny poruszył temat dotyczący urządzenia boiska sportowego  w StrzyŜnie.
Wójt Gminy – wyjaśnił , Ŝe kierownik zakładu p. Macała obiecał wykonanie tego boiska , sołectwo
przeznaczyło na ten cel 5.5 tys. zł .  
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Przewodnicząca komisji poprosiła  o wytyczenie granic  placu zabaw w Lipniku  , aby moŜna było
posiać trawę .
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe juŜ wcześniej zostało wskazane miejsce i w tej sprawie pismo
zostało wysłane do Rektora uczelni . 
Kolejno wójt poinformował radnych  o dwóch następujących sprawach , a mianowicie : 
- pierwsza sprawa to pismo Agencji Nieruchomości Rolnych -Oddział Terenowy w Szczecinie  w
sprawie  poddzierŜawy  części pomieszczeń w budynku na działce  nr 467 w obrębie Pęzino z
przeznaczeniem na urządzenie Biblioteki Publicznej  i nieodpłatne przekazanie  na rzecz Gminy tej
nieruchomości  .W piśmie  zaproponowano  nieodpłatne  przejęcie  przez  Gminę  pomieszczeń  na
parterze wraz z najemcami ,gdzie zamierza przeznaczyć się je na 2 lokale mieszkalne .
Sprawa została przedstawiona jako informacja dla komisji oraz do dalszej dyskusji .
- druga sprawa zgłoszona została  przez radnego Huberta Lis, a dotyczyła  cmentarza w Grabowie.
Mający swoją posesję pan Szustak przy świetlicy wiejskiej  wyraził zgodę na zamianę gruntów  o
powierzchni 0.40 ha na taką samą  działkę   przy szkole. Działka   40 ar przy świetlicy miałaby być
tak podzielona , Ŝe około 20 ar miałoby  zostać  przeznaczone  na powiększenia siedliska koło
świetlicy  ,  a  pozostała  część  działki  na  powiększenie  cmentarza  .Obecnie   część  powierzchni
cmentarza naleŜy do  Skarbu Państwa, a część jest  parafialna i jest wniosek , aby był to cmentarz
komunalny. Nad tą sprawą naleŜy się zastanowić- powiedział wójt- i jeszcze podyskutować . 
Ad.6
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenie  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
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